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Από το υπ’ αριθ. 11/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 283/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση οικονομικής ενίσχυσης του 
Συλλόγου Κρητικών Ν. Ημαθίας και ψήφιση 
πίστωσης. 

 
       Σήμερα 9 Μαϊου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 5-5-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 
                 Παρόντες                                            Aπόντες                     Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                             Πάρεδροι 
1. Χ. Γεωργιάδης Γ. Τροχόπουλος Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης   Κ. Μιχαηλίδης 
3. Β. Γιαννουλάκης   Π. Ποταμόπουλος 
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Γ. Μανακούλης 
8. Ε. Γουναράς    
9. Ι. Ακριβόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι 

κ.κ. Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Π. Πιτούλιας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 280/2005 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Ι. Κουρουζίδης, 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης, Γ. 

Ορφανίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 281/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Σ. Κρομμύδας, Ι. Κουρουζίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 282/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. 
Δελαβερίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 283/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Ι. Καλαϊτζίδης, Δ. Δάσκαλος, Σ. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Τσιάρας, Π. Ποταμόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 284/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Τσιάρας και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Δημούλα, Χ. Φουρνιάδης, Χ. 
Ουσουλτζόγλου, Η. Σοφιανίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 

21. Μ. Γαβρίδης 7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 285/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ. 
Φουρνιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 286/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Μ. Δημούλα, Χ. Ουσουλτζόγλου, Η. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. 
Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.  287/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Β. 
Γιαννουλάκης, Μ. Δημούλα. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 288/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Β. 
Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 289/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Τσιάρας. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 292/2005 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ. 
Μηλιόπουλος. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 296/2005 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. 
Πουλασουχίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 297/2005 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 299/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 300/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 306/2005 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Α. Δελαβερίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Α. Τσιάρας 
29. Η. Σοφιανίδης 
30. Γ. Ορφανίδης 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 13-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με το υπ αριθ. 3/13-4-05 έγγραφό του ο Σύλλογος Κρητικών Ν. Ημαθίας μας 
ενημερώνει ότι  προτίθεται να διοργανώσει εκδήλωση στο πλαίσιο των εκδηλώσεων 
μνήμης για την  Μάχη της Κρήτης το τελευταίο δεκαήμερο του Μαΐου που το 
συνολικό της κόστος ανέρχεται σε € 2.000,00 και ζητά την συνδιοργάνωσή της με τον 
Δήμο Βέροιας. 

Με τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) που 
αναφέρει ότι ΄΄Με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού συμβουλίου είναι δυνατή η 
παροχή χρηματικών επιχορηγήσεων σε αθλητικούς και πολιτιστικούς συλλόγους, που 
έχουν την έδρα τους στο Δήμο ή την Κοινότητα. Η απόφαση λαμβάνεται εφ’ όσον η 
οικονομική κατάσταση του Δήμου ή της Κοινότητας το επιτρέπει και έχει εγγραφή 
πίστωση  στον προϋπολογισμό για το σκοπό αυτό, που σε καμία περίπτωση δεν μπορεί 
να υπερβαίνει το ένα εκατοστό (1/100) των τακτικών εσόδων του΄΄. 
            Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 00/6735  
΄΄Επιχορηγήσεις σε πολιτιστικούς Συλλόγους και Σωματεία΄΄ υπάρχει γραμμένη 
σχετική πίστωση ύψους  € 60.000,00, με σημερινό υπόλοιπο € 60.000,00.        

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της συνδιοργάνωσης εκδήλωσης με τον Σύλλογο 
Κρητικών Ν. Ημαθίας  ψηφίζοντας και τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του ανωτέρω  
Κ.Α. του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους. 
 Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 5-5-2005 εισήγηση της 
επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα 
την έγκριση της οικονομικής ενίσχυσης στο Σύλλογο Κρητικών Ν. Ημαθίας για τη 
διοργάνωση της παραπάνω εκδήλωσης με το ποσό των 500,00 € σε βάρος της 
πίστωσης με Κ.Α. 00/6735 «Επιχορηγήσεις σε Πολιτιστικούς Συλλόγους και 
Σωματεία» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2005. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Σακαλής: Με αίτησή του ο Σύλλογος Κρητικών Ν. Ημαθίας μας ενημερώνει 
ότι το τελευταίο δεκαήμερο του Μαϊου θα διοργανώσει εκδηλώσεις για τη μάχη της 
Κρήτης. Οι εκδηλώσεις αυτές θα κοστίσουν 2.000,00 ευρώ και ζητάει από τον Δήμο 
οικονομική στήριξη. Η Επιτροπή αποφάσισε ομόφωνα και εισηγείται να δοθούν 
500,00 ευρώ. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης: Η ετήσια επιχορήγηση σωματείων και συλλόγων έχει 

προγραμματιστεί; Γιατί βλέπω σήμερα οικονομική ενίσχυση και άλλων συλλόγων και 
πάμε σε αποσπασματική αντιμετώπιση κάποιων πραγμάτων. 

Κουρουζίδης: Η οικονομική ενίσχυση θα δοθεί στο Σύλλογο ή ο Δήμος θα 
είναι συνδιοργανωτής; 

Σακαλής: Στο επόμενο συμβούλιο θα έρθει ως τακτικό θέμα η επιχορήγηση 
των αθλητικών και πολιτιστικών συλλόγων. Το συγκεκριμένο θέμα είναι οικονομική 
ενίσχυση για τη διοργάνωση εκδηλώσεων. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Κουρουζίδης: Απ΄ ότι γνωρίζω, η νομότυπη διαδικασία είναι να πρόκειται για 

σύλλογο της πόλης μας ενώ εδώ πρόκειται για το Σύλλογο Κρητικών Ν. Ημαθίας. 
Στην Επιτροπή είδατε ότι μπορεί να δοθεί η οικονομική ενίσχυση; Όπως είπε και ο 
συνάδελφος με την ερώτησή του εδώ έγινε μία αλλαγή πολιτικής. Εχω τονίσει πολλές 
φορές ότι γίνονται εκδηλώσεις, γίνονται θέματα για ενισχύσεις συλλόγων καθ΄ όλη τη  



 
 

διάρκεια του έτους, παίρνουν τις ενισχύσεις κι όταν έρχονται εδώ με το αίτημά τους 
προσπαθούμε να τους καλύψουμε. Δεν είναι σωστή η λογική κάθε σύλλογος 
ενδιάμεσα του έτους να ζητάει για διοργανώσεις που έχουν ήδη προβλέψει. Και 
πέρυσι και πρόπερσι είχαμε αποφασίσει για ενισχύσεις συλλόγων που είχαν πάρει την 
τακτική τους επιχορήγηση. Τώρα αργήσαμε λίγο, είμαστε στο Μάιο ενώ οι τακτικές 
επιχορηγήσεις δίνονται Φεβρουάριο – Μάρτιο. Μ΄ αυτή τη λογική κάνουμε λάθος 
πολιτική προς τα σωματεία και τους συλλόγους. Κάποιοι σύλλογοι παίρνουν και 
κάποιοι όχι, κάποιοι προγραμματίζουν και δεν τους καλύπτουμε γιατί αφήνουμε 
αποθεματικά για να καλύψουμε τυχόν εκδηλώσεις συλλόγων που ήταν 
υποχρεωμένοι, εφόσον θέλουν τη στήριξη του Δήμου, να έρθουν και να δηλώσουν εκ 
των προτέρων μία διοργάνωσή τους. Εμείς σαν Δήμος, κι εγώ προσωπικά αν θυμάστε 
κε Δήμαρχε, το πρώτο τρίμηνο που αναλάβατε, έθεσε έντονα το θέμα του ποια 
πολιτική θα εφαρμόσει ο Δήμος σχετικά με τους συλλόγους, γιατί οι σύλλογοι 
έρχονται κι εμείς δεν μπορούμε ν’ ανταποκριθούμε, για να μην πω ότι έτσι γίνεται και 
μικροπολιτική. Πρέπει να ξεκαθαρίσουμε το τοπίο, να ιεραρχήσουμε μετά από 
συζήτηση της Επιτροπής, πώς θα διανέμουμε τις επιχορηγήσεις δηλ. με ποιες 
δραστηριότητες, με πόσα μέλη, αν είναι οι εκδηλώσεις τοπικές, εθνικές ή διεθνείς. 
Και μόνο που άκουσα για τη μάχη της Κρήτης ντρέπομαι να εγκρίνω 500,00 ευρώ 
που είπατε κε Πρόεδρε. Εφαρμόστε κε Δήμαρχε την πολιτική που είχατε στο 
πρόγραμμά σας γιατί φτάσαμε στον Μάιο. 

Δελαβερίδης: Υστερα από την τοποθέτηση του κ. Κουρουζίδη, με την οποία 
συμφωνώ, θα πρότεινα 2.000,00 ευρώ να διαθέσουμε για τον Σύλλογο των Κρητικών. 

Σακαλής: Μόλις τώρα πήραμε μία εικόνα για το πώς βλέπουν οι συνάδελφοι 
αυτές τις επιχορηγήσεις. Ενώ ξέρουν ότι ο συγκεκριμένος κωδικός είναι το 1% των 
τακτικών εσόδων και μοιράζεται σε συλλόγους της πόλης, μόλις είπαμε για 500,00 
ευρώ πρότειναν 2.000,00 ευρώ. Σε προηγούμενες συνεδριάσεις, όταν  ήταν να 
μοιράσουμε πάλι έκτακτες οικονομικές ενισχύσεις για διοργάνωση, κάποιοι είπαν 
10.000,00 ευρώ, όταν ο συγκεκριμένος κωδικός έχει 60.000,00 ευρώ από τα οποία 
πρέπει να πάρουν οι σύλλογοι την ετήσια τακτική τους επιχορήγηση. Είναι λογικό και 
το γνωρίζουν οι συνάδελφοι ότι μέσα στην απόφαση που πάρθηκε τότε στην 
Επιτροπή Αθλητισμού αναφέρεται ότι το 10% παρακρατείται για έκτακτες 
περιπτώσεις. Η Επιτροπή έχει λάβει υπόψη της όλες αυτές τις παραμέτρους δηλ. τι 
και πότε πρέπει να δώσει. Στα περισσότερα απ΄ αυτά που είπε ο κ. Κουρουζίδης 
συμφωνώ κι εγώ αλλά στο θέμα της τακτικής επιχορήγησης η Επιτροπή θα λάβει 
όλες αυτές τις παραμέτρους, την υποδομή που έχει κάθε Σύλλογος, την εμβέλεια της 
δραστηριότητάς του, το οικονομικό απολογισμό του προηγούμενου έτους και τις 
δραστηριότητες του νέου έτους. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Κουρουζίδης: Γνωρίζουμε κ. Σακαλή πόσο είναι το ποσοστό και σύμφωνα με 

το ερώτημα που έθεσα, την κατανομή θα έπρεπε να την κάνουμε στον πρώτο ή 
δεύτερο μήνα γιατί οι σύλλογοι είναι ίδιοι, οι εκδηλώσεις είναι περίπου ίδιες, για τα 
έκτακτα γεγονότα τα οποία δεν αναφέρονται προς τον Δήμο από τους συλλόγους για 
να ενημερωθεί ο Δήμος και να αντιμετωπίσει, αν έχει τη δυνατότητα ή όχι, είναι δικό 
τους πρόβλημα. Εάν είχε γίνει η κατανομή κε Σακαλή, τώρα σαν Επιτροπή θα είχατε 
εισηγηθεί από τις 6.000,00 ευρώ, από το 10%, που έμειναν στον κωδικό να δώσουμε 
τα 500,00 ευρώ και να μας μείνουν κι άλλα 5.500,00 ευρώ για άλλες έκτακτες 
εκδηλώσεις. Όταν δεν κάνετε σωστά τη δουλειά σας, εμείς θα βάζουμε ερωτήματα κι 
εσείς ο ίδιος είπατε προηγουμένως πως συμφωνείτε στην κατανομή με τη λογική που 
σας είπα. 



 
 
Δελαβερίδης: Εμείς γνωρίζουμε κε Σακαλή πόσο είναι τα χρήματα και 

πραγματικά είναι το 1%. Δεν ξέρω αν το γνωρίζετε αλλά ήμουν πρόεδρος της 
Επιτροπής Αθλητισμού, είχε συνταχθεί και ψηφίσαμε κάποιον κανονισμό που λέει ότι 
μέχρι τον Μάρτιο όλα τα αθλητικά και πολιτιστικά σωματεία θα πρέπει να 
υποβάλλουν τις δραστηριότητες και τον Απρίλιο θ΄ αρχίζει η κατανομή. Εσείς το 
κάνατε αυτό; Δίνετε πρώτα από το 10% που αφήνετε για αποθεματικό και μετά δίνετε 
την τακτική επιχορήγηση; Όταν προχωράτε εσφαλμένα θα σας κάνουμε κριτική. 
Πρώτα λοιπόν φέρτε μας όλους τους συλλόγους και μην φέρνετε επιλεκτικά. Γι’ αυτό 
έκανα την πρόταση για 2.000,00 ευρώ γιατί παρακάτω έχουμε κι άλλους συλλόγους. 
Οι υπόλοιποι σύλλογοι τι θα πάρουν; Εσείς πάτε να εξαντλήσετε το 10% που 
αφήνουμε κάθε χρόνο σύμφωνα με τον κανονισμό και θα πείτε τόσα έχετε τόσα 
μοιράζετε. Πρώτα λοιπόν η κατανομή σε όλους τους συλλόγους και ό,τι μείνει, για 
έκτακτες περιπτώσεις, θα δώσουμε το 10% σ΄ αυτούς που πραγματικά έχουν ανάγκη 
για να κάνουν μία εκδήλωση και δεν έχουν την οικονομική δυνατότητα. Τώρα κάνετε 
πολιτική και μάλιστα με τα χρήματα του Δήμου. Εχετε κανονισμό και κάντε χρήση 
αυτού. 

Σακαλής: Ενώ εσείς που λέτε τα 500,00 να γίνουν 2.000,00 ευρώ δεν κάνετε 
πολιτική; Εμείς στείλαμε έγγραφο, όπως προβλέπεται, τέλη Φεβρουαρίου και λέγαμε 
ότι μέσα σε 15 ημέρες τα σωματεία έπρεπε να υποβάλουν αυτά που προβλέπονται με 
βάση την απόφαση δηλ. τη σύσταση του διοικητικού συμβουλίου, καταστατικό, τη 
δραστηριότητα του προηγούμενου έτους και για τη νέα χρονιά. Δυστυχώς μέχρι και 
11 Απριλίου έστελναν αίτηση. Να δίναμε δηλ. αρχές Μαρτίου μόνο σε 20 συλλόγους 
και μετά να ξαναφέρναμε το υπόλοιπο ποσό; Γι’ αυτό καθυστερήσαμε, για να έχουμε 
μία όσο το δυνατόν πιο πλήρη εικόνα από τα σωματεία. Αν γι’ αυτό μας κατηγορείτε 
τότε το δεχόμαστε. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Κουρουζίδης: Κάντε σωστά κε Αντιδήμαρχε και κανένας δεν θα σας 

κατηγορήσει. Από τη στιγμή που παραβαίνετε κανονισμούς, περιμένετε κάποιους 
συλλόγους, τότε την ευθύνη την έχετε εσείς και μην τη ρίχνετε σε μας που σας 
ζητάμε τη νομιμότητα. Εμείς ούτε εναντίον των συλλόγων είμαστε ούτε εναντίον σας. 
Κάντε σωστά τη δουλειά σας και τίποτα παραπάνω. 

Δελαβερίδης: Είπε ο κ. Σακαλής ότι δεν έκαναν αιτήσεις και το πιστεύω. Δεν 
έκαναν όμως γιατί πέρυσι, όταν εγώ είπα στον κ. Δήμαρχο ότι υπάρχει κανονισμός, 
μου απάντησε πως «αυτούς τους κανονισμούς που κάνατε τους βάλαμε στον κάλαθο 
των αχρήστων». Από εκεί και πέρα πήραν χρήματα οι σύλλόγοι που θέλετε να 
δώσετε. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Α. Δελαβερίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού & 
Νεολαίας του Δ.Σ.; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, 
Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Κ. Πουλασουχίδης. 



 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 13-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου.  
2.- Το αριθ. πρωτ. 3/13-4-05 έγγραφο του Συλλόγου Κρητικών Ν. Ημαθίας. 
3.- Την από 5-5-2005 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2005 και στον Κ.Α 00/6735 
«Επιχορηγήσεις σε Πολιτιστικούς Συλλόγους και Σωματεία» υπάρχει γραμμένη 
σχετική πίστωση. 
5.- Τις προτάσεις των δημ. συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του 
θέματος. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυση του Συλλόγου Κρητικών Ν. Ημαθίας με 
ποσό € 500,00, για την κάλυψη μέρους των εξόδων διοργάνωσης εκδήλωσης στο 
πλαίσιο εκδηλώσεων μνήμης για τη Μάχη της Κρήτης. 
 Β) Ψηφίζει ποσό € 500,00 σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α 00/6735 
«Επιχορηγήσεις σε Πολιτιστικούς Συλλόγους και Σωματεία» του προϋπολογισμού 
του Δήμου έτους 2005, για να διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  283/ 2005 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Γουναράς Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
 Π.  Πιτούλιας   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-5-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 


